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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tesznek lépést az illegális fakivágások szigorúbb
büntetéséért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottsága 2024. április 16. napján tartott ülésén elutasította
a nem közterületen lévő fás szárú növények védelméről szóló H/7816. számú határozati javaslat
tárgysorozatba vételét.

A Hegyvidéki Önkormányzat egyik képviselő-testületi ülésén fogalmazódott meg az a kormánypárti
önkormányzati képviselők által is támogatott igény, hogy a jogszabályok módosításával szigorúbb
bírságot  lehessen  kiszabni  az  illegális  fakivágásokkal  szemben.  Ennek  nyomán,  a  kerület
országgyűlési  képviselőjeként  javasoltam,  hogy  az  engedély  nélküli  nem  közterületen  történő
fakivágások esetén a magánszemélyek részére kiszabható közigazgatási bírság maximális mértéke
ne kettőszázezer forint összegben kerüljön meghatározásra.

A bizottsági ülésen dr. Ferencz Orsolya kormánypárti bizottsági tag hozzászólásban jelezte, hogy
„az  Építési  és  Közlekedési  Minisztérium,  amely  a  jogalkotásért  felelős  ebben  a  kérdésben,
napirenden tartja, és jelenleg is zajlik már egy új, komplex zöldfelületi szabályozás megalkotása.
Tehát a kérdést a kormányoldal is nagyon hangsúlyosnak tartja, és folyamatban van ez.”

Fentiekkel összefüggésben az alábbi kérdésekre várom a Miniszter Úr válaszát:

1. Mikor várható az ígért komplex zöldfelületi szabályozás hatályba lépése?

2. Az említett új, komplex zöldfelületi szabályozás miként tervezi módosítani a nem közterületen
történő engedély nélküli fakivágások esetén kiszabható bírság felső határát?

Várom mielőbbi válaszát!


